
Agent Veretout: Na 99,9% zostanie w Romie
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Mario Giuffredi, agent Jordana Veretout, udzielił wywiadu dla Radio Punto

Nuovo, w którym opowiedział o przyszłości swojego podopiecznego, a

także o innych graczach, których jest agentem.

Temat Hysaja w Romie?

- Problem z Napoli nie jest natury technicznej, ale ekonomicznej. Elseid jest

przekonany, że chce zostać w Napoli, chce pracować z Gattuso, ale jest piłkarzem o

dużym doświadczeniu, mimo młodego wieku. Niestety tak wygląda rzeczywistość:

za pięć miesięcy możemy porozumieć się z kimś za darmo i wpływ ma fakt

kończącego się kontraktu. Opcja z Romą? Zależy jak będzie grała: jeśli z trójką w

obronie, nie wydaje mi się dobrym wyborem dla Elseida. Jeśli będzie grała czwórką,

wówczas sytuacja się zmienia.

Przyszłość Veretout?

- Gwarantuję wam, że zostanie w Romie. Nie rozumiem skąd wychodzą cały czas

plotki między nim i Napoli. Na 99,99% zostanie w zespole Giallorossich.
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